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متن پرسش

عرض سلام و ادب و آرزوی قبولی طاعات: استاد بزرگوار این حدیث شریف امام صادق سلام االله علیه

که در مورد تمنا و شیون چهل روزه قوم بنی اسرائیل و رسیدن فرج آنها و توصیه امام صادق سلام االله

علیه به شیعیان برای دعای دسته جمعی دل انسان را آتش می زند چرا علما دستوری، توصیه ای،

ایجاد جوی نمی کنند تا لااقل علاقه مندان حضرت مهدی سلام االله علیه و اسلام در یک جایی چند روز

ندبه و ناله کنند تا در تسریع امر فرج ان شاءاالله موثر باشد. می دانم که باید دلها به اضطرار و طلب

برسد ولی شاید دلهایی باشد که تا حدی به این حالت رسیده و فردی دعا می کنند. عرضم این است

که کسانی که می توانند اقدامی بکنند تا جمعی و چند روزه این ضجه و ندبه انجام شود امام صادق

سلام االله علیه نسخه را دادند آیا نباید قدمی برداریم شاید افرادی مثل من که غافل اند و هنوز مضطر

نشدند بیدار شوند لااقل به اندازه طلب باران و نماز و دعای باران طلب آب حیات واقعی را هم جمعی

و علنی و برنامه ریزی شده کنیم. نمی دانم. نظر شما چیست؟ ممنونم.

متن پاسخ

اسمه تعالی: سلام علیکم: اتفاقاً مردم ما بنا به توصیهی حضرت صادق«علیهالسلام» در هر محفل

مذهبی خود تقاضای فرج مولایشان را دارند. مگر شبهای قدر همین کار را مردم نمیکنند؟ نیاز به

کار دیگری نیست! بحمداالله در همین بسترِ تعرفشده کارها دارد انجام میشود، نیاز به یک کار جدای

از این کارها نیست. موفق باشید


